
Sfotografowaç dêwi´ki

ZDRÓJ CIECHOCI¡SKI paêdziernik 201023

- Co uwa˝asz za swoje najwi´ksze ˝yciowe osiàg-
ni´cie?

- Odkry∏em radoÊç, która mnie motywuje do tego,
aby bawiç si´ tym, co robi´. Sàdz´, ˝e bez radoÊci nie
ma sztuki... Tak jak bez melancholii, ale to w∏aÊnie
dzi´ki sztuce nasze dzia∏anie nabiera elementów ra-
doÊci.

- Czy poza fotografikà i muzykà uprawiasz jakàÊ
innà form´ sztuki?

- Jeszcze troszk´ pisz´, lecz nie sà to skrystalizowane
rzeczy, ale zwyczajna próba sprawdzenia si´ w ˝ywiole
j´zyka.

- Czy móg∏byÊ dla czytelników Zdroju zinterpre-
towaç kilka swoich ulubionych prac?

- Jednym z pierwszych zdj´ç, jakie zrobi∏em tego-
rocznej zimy by∏y „Kroki”. Âlady na Êniegu to próba
opowiedzenia o cz∏owieku bez jego fizycznej obecnoÊci.
Jest to pierwsza z fotografii rozpoczynajàca jeszcze
niedokoƒczony przeze mnie cykl, którego myÊlà prze-
wodnià sà nostalgia i pami´ç o tym, co powszechne,
a przez to te˝ z pozoru banalne, co umyka naszej
codziennej percepcji.

Drugim ze zdj´ç jest martwa natura, na której pol-
ny dmuchawiec, punkt centralny zdj´cia, symbolizuje
efekt ingerencji cz∏owieka w najbli˝szà przestrzeƒ,
jakà jest otaczajàce nas Êrodowisko. Martwa natura
przybiera tu postaç obrazu-abstrakcji, jakby zdziwienia
stopniem ingerencji cz∏owieka w natur´.

Ostatnia fotografia to „¸adny obrazek”, którego
t∏em jest postaç, jej cieƒ trzymajàcy kwiat - coÊ, co od
razu wià˝e si´ z czymÊ estetycznym, choç mo˝e sym-
bolizowaç równie˝ powolne umieranie, przekwitanie.

- JesteÊ jednym z cz∏onków zespo∏u Ex Usu. Na
jakich instrumentach grasz? Czy móg∏byÊ opisaç nam
ich wyglàd i wygrywane na nich dêwi´ki?

- Gram na instrumentach perkusyjnych (congas,
darbuce, djembe oraz innych przeszkadzajkach) i gi-
tarze basowej.

- Jak si´ zacz´∏a twoja przygoda z Ex Usu?
- Zaprosi∏ mnie kolega, Piotr Komosiƒski, mój

pierwszy nauczyciel gry na gitarze basowej. W zespole
przyj´li mnie ciep∏o Daniel, Marcin i Marta. I tak si´
zacz´∏o…

- Masz za sobà ju˝ kilka wystaw fotografii. Pierw-
szà by∏ „Ciechocinek. Obraz niekontrolowany” w gru-
dniu 2004 roku, kolejnà „Twarze” w kwietniu 2006.
Obie w kawiarni Jedyna. Najpierw eksperymentowa-

∏eÊ ze Êwiat∏em w naszym mieÊcie, potem
przedstawi∏eÊ nam romantycznà wizj´ cz∏owieka.
Jak wyglàda∏y Twoje kolejne wystawy?

- Poza Jedynà wystawia∏em w Miejskim Centrum
Kultury w Aleksandrowie Kujawskim. A tak to zdj´cia
∏apià kurz w szufladzie i czekajà na lepsze czasy, choç
pracuj´ teraz nad kilkoma cyklami, co mam nadziej´
zaowocuje w przysz∏oÊci kolejnà wystawà. Mój profil
widnieje w pe∏nej okaza∏oÊci na stronach
myspace.com/bladerolki oraz na nk.pl.

- W latach 2003-2005 studiowa∏eÊ w Akademii
Fotografii w Warszawie. Co da∏y ci te studia i czy
masz zamiar nadal kszta∏ciç si´ w tym kierunku?

- Chcia∏bym dalej studiowaç fotografik´ w Insty-
tucie Fotografii w Opawie w Czechach.  Studiuje tam
wielu Polaków. Wià˝e si´ to oczywiÊcie ze znajomoÊcià
czeskiego, ale jak mówi dziekan tamtejszego wydzia∏u:
"Jeszcze nie ma takiego Czecha, który by si´ nie dogada∏
z Polakiem". Zawsze interesowa∏o mnie równie˝ granie
jazzu. Zamierzam wybraç si´ równie˝ na warsztaty
muzyczne tego typu.

- Jak oceniasz ˝ycie kulturalne Ciechocinka?
- Tak jak m∏odzi w tym mieÊcie czuj´ du˝y niedosyt

pod tym wzgl´dem. Wi´kszoÊç imprez nie jest przezna-
czona dla naszych rówieÊników.

       Rozmawia∏a Karolina Sienkiewicz

Rozmowa z Krzysztofem Ga∏àzkà, fotografikiem i
muzykiem

W naszym mieÊcie jest niewiele miejsc, gdzie mo˝na
wywo∏aç zdj´cia, wi´c ka˝dy kojarzy sklepik Kodaka.
Zdawa∏oby si´, ˝e pracujàcy tam m∏odzi ludzie rutyno-
wo wykonujà kolejne z setek zdj´ç paszportowych i
legitymacyjnych. Jednym z nich jest Krzysiek, dla któ-
rego fotografowanie stanowi sens istnienia. W ka˝de
zdj´cie wk∏ada kawa∏ek swojego serca i pami´tajmy o
tym, ˝e odbieramy je z r´ki prawdziwego artysty.

WYWIAD ZDROJUWYWIAD ZDROJU


